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HOGY IS HÍVTÁK?
PÁRATLAN OLDAL - LXIII. évfolyam, 51-52. szám, 2019. december 19.

A XX. században egy francia miniszter  fölényeskedve beszélt a kortárs művészekről. Támogatjuk őket,
amennyire lehet, kérkedett, elvárjuk hát, hogy ne kötözködjenek a hatalmunkkal. Ne vonják kétségbe
pozíciónkat, és ne legyenek a hitetlenség, a laza erkölcsök szószólói.

Egyik barátja félrevonta, és halkan megkérdezte:

– Mondd csak, mon ami, hogy is hívták Baudelaire korában a miniszterelnököt?


